

# Protokoll

Fört vid distriktsstyrelsemöte den 19/10 2014 på Sigtuna folkhögskola.

## Närvarande:

Ordförande Harald Götlind, Vice Ordförande Elin Enochsson, Victor Månsson, Therése Ehn, Daniella Jansson Olsson, Jesper Tillgren, Johanna Karlsson och Elias Engvall till punkt 13,.

## § 1. Mötets öppnande

Ordförande Harald Götlind öppnar mötet.

## § 2. Val av justerare

Vi beslutar att välja Elin Enochsson och Jesper Tillgren till justerare.

## § 3. Val av adjungerade

Inga adjungerade är närvarande.

## § 4. Kallelsens godkännande

Kallelsen gick ut i och med förra mötet. Kallelsen godkänns.

## § 5. Anmälan av övriga frågor

Harald anmäler SÅM15, VM i Falun och Daniels tjänst som övrig fråga.

## § 6. Fastställande av dagordning

Vi beslutar att vi godkänner dagordningen.

## § 7. Föregående mötesprotokoll

Protokollet är utskrivet och justerat. Det läggs till handlingarna.

## § 8. Konfirmandassistentutbildning

Therése och Daniella som varit med på utbildningshelgerna berättar lite kring hur helgerna har varit. Vi tycker att det var en bra början och ska försöka utveckla vårt samarbete kring dessa helger.

## § 9. Styrelsepaketet

Vi måste nu försöka fixa i ordning styrelsepaketet eftersom vi har beställningar på det. Eftersom det material som demokratigruppen arbetat fram inte var exakt det vi ville ha så ska vi skapa ett eget material med grund i det. Vi beslutar att deadline för detta ska vara den 31 december 2015.

## § 10. DÅM

Vi diskuterar kring vilka datum som det är mest aktuellt med DÅM. Det kanske inte är så bra att ha DÅM samtidigt som Fighting the darkness. Vi beslutar därför att satsa på att DÅM ska vara den 10-12 april 2015. Vi diskuterar även lite kring de handlingar som vi ska göra.

## § 11. JUM

Daniella har skrivit med Pia och de pratar och börjar planera kring JUM. Elin berättar att man kanske kan ha en pedagogsamling på STUM om JUM. Där kan man prata kring en utredningsgrupp.

EE H.T.E J.T

## § 12. STUM

Vi beslutar att kl. 15.15 till kl. 17.00 ha en pedagogsamling där man kan prata JUM. Elias berättar lite kring hur det går med STUM förberedelserna. Vi pratar musiker och musiken under lägret.

## § 13. SUB

Vi beslutar att sätta ett preliminärt datum den 13-15 mars. Vi kan under SUB lyfta att vi kan vara en resurs i arbetet med BKA i våra församlingar.

## § 14. PS

Victor berättar att det går rätt bra. Han pysslar vidare med det.

## § 15. Taizé

Det kommer att bli av. Elin hade möte med kansliet i torsdags. Vi satsar på den 26/7 till 3/8. Det kan dock också bli veckan innan. Lite beroende på när biskopen kan. Det kommer att kosta ungefär 3500 kr per person. 6/11 kommer nästa möte att vara. Det kommer att skickas ut information i december och sista anmälningdagen kommer att vara i februari. Vi diskuterar kring om vi skulle kunna sänka priset för medlemmar. Vi beslutar att Harald kollar över budgeten om det är möjligt att fippla med priset. Vi beslutar även att de 10 000 som redan är budgeterad ska bli en vistelsefond.

## § 16. Älskad

Stiftet vill att vi tar beslut på om vi vill bjuda in andra distriktsstyrelser till Älskad. Vi beslutar att vi bjuder in andra distriktsstyrelser. Vi beslutar att Elin trycker på stiftet och försöker se till att vi får vara med i hela arbetet på olika sätt.

## § 17. Post

Vi har inte fått någon post.

## § 18. Rapport.

Distriktsordförandesamlingen var väldigt trevlig. Vi har fått ut en ny medlemsutvecklingsrapport där Harald läser upp hur det går för oss. Harald går även snabbt igenom lite viktiga datum de fick ut från samlingen. Harald rapporterar att Stiftsgårdsstyrelsen haft möte och informerar kring att de ska ha nya volontärtjänster och då även en ny tjänst till det. Vi diskuterar även Camelot och deras årsmöte samt handledningar till det.

## § 19. Övriga frågor

SÅM15 kommer att vara den 5 till 9 augusti. Vi måste vara mer ute i god tid med buss till SÅM och med att vi ska ha en resa klar.

Daniels tjänst går ut den 31 december 2015. Han vill väldigt gärna vara kvar. Stiftet håller på och funderar på om hans tjänst behövs. Vi tänker säga till stiftet att vi vill ha kvar Daniels tjänst.

VM i Falun. Vi diskuterar kring vad vi behöver ha för krav om vi har detta kafé. Elin tar upp det här med Daniel.

## § 20. Nästa möte

Vi lägger in ett skypemöte den 9 november kl. 19.00.

## § 21. Ordet fritt


Inget sägs.

EE HGT.E.J

§ 22. Mötet avslutas

Ordförande Harald avslutar mötet.

  
Harald Götlind, Ordförande

  
Jesper Tillgren, Justerare

  
Therése Ehn, Sekreterare

  
Elin Enochsson, Justerare

 ~~HE~~ T.E J.T